
 
 
 
 
 
 
ACTA DEL CONSELL DE GESTIÓ I PARTICIPACIÓ DEL NUCLI DE 
CALELLA, DEL DIA 26 D’OCTUBRE DE 2012 

 
 

ASSISTENTS: 
 
President:  
 
Sr.    JULI FERNÁNDEZ IRUELA 
 
Vicepresident: 
 
Sr.    FREDERIC PRATS ESTEVE 
 
Vicepresidenta: 
 
Sra.  EULÀLIA OLIVE ABELLÀ 
 
Vocals: 
 
Sr.    ALBERT GOMEZ CASAS 
Sr.    JOSEP ESTEBA GELPÍ 
 
 
Secretari: 
 
Sr.   PERE SALA i CORNELL 
 

 
En la Sala de membres de l’Associació de veïns i amics de Calella, el dia 26 d’octubre 
de 2012, quan passen deu minuts de les dinou hores de la tarda es reuneix el Consell 
de gestió i Participació del nucli de Calella amb l’assistència dels qui s'han relacionat al 
començament de l'acta i del regidor de Serveis, Xavier Rangel Martínez. 
 
El senyor Francesc Vaqué Tàboas, Xavier Gómez Meier, Jordi Penas Iriberri i la 
senyora Maria Teresa Galí Corredor, excusen la seva assistència. 
 
El senyor Alcalde exposa als presents, les finalitats per les quals, es va crear aquest 
Consell, que són la millora de la gestió dels recursos municipals, fomentant la 
descentralització funcional i a la vegada la participació ciutadana en relació a la pressa 
de decisions que afectin al territori del nucli esmentat. (art.1 dels Estatuts). 
 
El Consell no es contrari a l’existència d’altres Associacions i Convenis que hi pugui 
haver amb l’Ajuntament.  No és un òrgan executiu, presenta propostes, i l’equip de 
govern les fa seves. 
En els articles 7 i 8 dels Estatuts es defineixen les seves competències.  El Consell pot 
crear lliurament les Comissions, permanent o temporals que vulgui. 
 



El senyor Alcalde també exposa com s’han escollit els membres del Consell, el Ple de 
l’Ajuntament, va proposar a l’AVAC el nomenament de cinc membres i l’Ajuntament 
per la seva banda, en va proposar un sisè. 
 
S’acorda, per a finals de novembre, fer una altre convocatòria de caire popular, amb 
els veïns del poble, a fi de que el senyor Alcalde pugui informar de tot el que s’ha 
exposat en aquesta reunió. 
 
Seguidament per part dels membres del Consell es fa entrega a l’equip de Govern de 
les següents propostes: 



 



 



Pel que fa als temes de Turisme, el senyor Albert Gómez, regidor de Comerç i 
vicepresident de l’IPEP, manifesta que dintre del que es pugui, donat amb la situació 
restrictiva que ens trobem, mirarà de tenir en compte les propostes presentades. 
 
Pel que fa els temes de Neteja i Urbanisme, el regidor de Serveis senyor Xavier 
Rangel manifesta, que n’hi ha que ja es fan i es mirarà d’arranjar les demés coses 
proposades. 
 
Respecta al tema Vigilància, el senyor Alcalde manifesta que traslladarà les propostes 
al Cap de la Policia, i que es possible que es pugui augmentar la vigilància, ja que es 
contractarà un altre agent interí. 
 
S’aixeca la sessió quan són les vint hores i quinze minuts del vespre. 
 




